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Inleiding en vragen: 

De Fractie van de ChristenUnie heeft een aantal vragen gesteld over toegankelijke toiletvoorzieningen 

in de gemeente Dalfsen. Dit is met name van belang voor mensen die vanwege hun ziekte en/of 

handicap hierbij moeilijkheden ondervinden (bijvoorbeeld spijsverteringsklachten, stoma, 

incontinentie, etc.). De antwoorden van het college treft u hierbij aan.  

 

 

 

Beantwoording: 

Hier is ruimte voor de beantwoording 

1. Deelt het college het belang om in Dalfsen voldoende toegankelijke openbare 

toiletvoorzieningen aan te bieden? 

 

Ja. Het college deelt dit belang. 

 

2. Is het college over dit onderwerp in contact met belanghebbenden zoals de 

gehandicaptenraad, de MLD-stichting, de toilet alliantie of belangenvereniging Hoge Nood? Zo ja, wat 

is hiervan de voortgang? 

 

Er zijn over dit onderwerp gesprekken geweest met het platform gehandicapten Dalfsen. Eén van de 

actiepunten was dat er meer locaties van een toiletvoorziening in de HogeNoodapp zouden worden 

geregistreerd. In de kern Dalfsen staan  2 locaties vermeld in; in Nieuwleusen 3 locaties en in 

Lemelerveld 1 locatie. Het gaat hier om voorzieningen in overheidsgebouwen zoals het gemeentehuis 

of een kulturhus. 

De term “openbaar toiletgebouw” kan tot misverstanden leiden. Een openbare toiletvoorziening 

suggereert dat dit een overheidsgebouw of anderszins een gemeentelijke voorziening is. Maar er 

kunnen ook toiletvoorzieningen zijn in andere gebouwen zoals horeca of winkels. In beginsel gaat het 

om toegankelijke toiletvoorzieningen, ongeacht of dit particulier of openbaar is. Naast openbare 

toiletvoorzieningen in overheidsgebouwen, zijn daarom ook particuliere toiletvoorzieningen in de 

HogeNoodapp opgenomen. 

 

3. Zijn in de afgelopen jaren initiatieven (vanuit inwoners of vanuit gemeente) opgestart om in de 

gemeente openbaar toegankelijke toiletvoorzieningen te realiseren? Wordt bijvoorbeeld het 

aanbieden van een openbare toiletvoorziening meegewogen in de uitwerkingen van de klimaatstraat 

Dalfsen of de visievorming rondom de burgemeester Backxlaan Nieuwleusen? Zo ja: hoe vindt deze 



weging plaats en wat is daarvan de voortgang? Zo nee: Wat heeft het college vanuit de raad of de 

bewoners concreet nodig om meer openbaar toegankelijke toiletvoorzieningen te kunnen realiseren? 

 

Voor zover bekend zijn geen initiatieven vanuit inwoners opgestart. Ook vanuit de gemeente zijn geen 

acties geweest om in de gemeente openbaar toegankelijke voorzieningen te realiseren. Het is de vraag 

of een openbare voorziening moet worden gerealiseerd (een fysiek gebouw). Het kan net zo effectief 

zijn om in bestaande locaties gebruik te maken van een toiletvoorziening. Dit kan door een vermelding 

in de Hoge Nood App, maar is niet noodzakelijk. Mensen met een continentieprobleem kunnen nl. een 

toiletpas krijgen waarmee ze toegang kunnen krijgen tot een locatie met een toilet. Van belang is de 

bekendheid met de mogelijkheden en de locaties. 

 

Om zo veel mogelijk locaties in onze gemeente beschikbaar te hebben gaan we via KernPunten een 

oproep doen aan een ieder die dat wil om zich aan te melden voor de app. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


